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 PROTOKÓŁ Nr  31/2015 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 29 grudnia 2015 roku, godz. 1330 
 
 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas             - Wicestarosta Radomski 
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Adam Siczek                     - Członek Zarządu 
5. Henryk Słomka  - Członek Zarządu  
 
oraz 
 
Renata Mazur – Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska  - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 

 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołów Nr 28/2015, 29/2015 i 30/2015 poprzednich posiedzeń Zarządu. 
 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2015 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu przez 
Starostwo Powiatowe w Radomiu z Bankiem Spółdzielczym w Iłży Oddział Radom, 
której przedmiotem najmu jest lokal usytuowany w budynku przy ul. Domagalskiego 7, 
z przeznaczeniem na prowadzenie punktu bankowego. 

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2015 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów przez MODN 
w Radomiu z siedzibą w Iłży z Poradnią Psychologiczno-Pedagogiczną oraz z Panią 
Agnieszka Kopeć –Fila. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2015 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie wygaśnięcia prawa trwałego zarządu ustanowionego na rzecz 
Centrum Kształcenia Zawodowego i ustawicznego do części nieruchomości gruntowej 
położonej w mieście Pionki, oznaczonej jako działka ewidencyjna Nr 1039/2 o 
powierzchni 0,1091 ha. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 44/2015 Wydziału Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i 

Sportu w sprawie odmowy na wyrażenie zgody na przedłużenie użyczonych 
nieruchomości dla Centrum Doradztwa Rolniczego w Brwinowie. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 34/2015 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie o 

zaopiniowanie propozycji zaliczenia drogi Bierwiecka Wola – Czekajów łączącej 
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bezpośrednio miejscowość Bierwiecka Wola ( od drogi gminnej 350428W Lisów – 
Bierwiecka Wola) z miejscowością Czekajów, do kategorii dróg gminnych. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 30/2015 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przyznania nagrody rocznej Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach za rok 2014. 

 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 31/2015 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przyznania nagrody rocznej Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży za 2013 rok. 

 
10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie  zmian w planie wydatków budżetu 

powiatu na 2015 rok i planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
  
11. Sprawy różne: 
 

- zawiadomienie Dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Pionkach o zawarciu umowy dzierżawy z Firmą ALL 4 Vending s.c – Radom ul. 
Domagalskiego 7, powierzchni ok. 3 m.2. w holu głównym szkoły, na okres od dnia 24 
listopada 2015 roku do dnia 30 czerwca 2016 roku, pod automaty – napoje i przekąski. 
 
- zawiadomienie Naczelnika Wydziału Organizacji i Nadzoru Starostwa Powiatowego w 
Radomiu odnośnie zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego mieszczącego się w 
siedzibie Starostwa z Panią Martą Brandt na okres od dnia 1 listopada 2015 roku do dnia 
31 października 2018 roku, z przeznaczeniem na prowadzenie sklepiku. 
 
- informacja Rady Społecznej SPZZOZ w Pionkach o zabezpieczenie środków w 
kwocie 1 mln zł z budżetu  z 2015 roku, przeznaczonego na modernizację szpitala w 
Pionkach. 

 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji 2 pktu porządku dziennego posiedzenia – przyjęcie protokołów 
Nr  28/2015, 292015 30/2015 posiedzeń Zarządu. 
 
Protokoły Nr 28/2015, 29/2015 i 30/2015poprzednich posiedzeń Zarządu zostały przyjęte bez 
uwag.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2015 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy najmu przez Starostwo Powiatowe w Radomiu z Bankiem 
Spółdzielczym w Iłży Oddział Radom, której przedmiotem najmu jest lokal usytuowany w 
budynku przy ul. Domagalskiego 7, z przeznaczeniem na prowadzenie punktu bankowego. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na prowadzenie 
punku bankowego w siedzibie Starostwa. 
 
Pytań i uwag nie było.  
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 128/2015 w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy najmu przez Starostwo Powiatowe w Radomiu z Bankiem 
Spółdzielczym w Iłży Oddział Radom, której przedmiotem najmu jest lokal usytuowany 
w budynku przy ul. Domagalskiego 7, z przeznaczeniem na prowadzenie punktu 
bankowego. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4  porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2015 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnych umów przez MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży z Poradnią 
Psychologiczno-Pedagogiczną oraz z Panią Agnieszka Kopeć –Fila. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów przez Międzypowiatowy 
Ośrodek Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży: 
- z Poradnią Psychologiczno-Pedagogiczną ( umowa użyczenia na okres 3 lat),oraz, 
 - z Panią Agnieszką Kopeć – Fila ( umowa najmu na okres 3 lat). 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 129/2015 w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnych umów przez MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży z Poradnią 
Psychologiczno-Pedagogiczną oraz uchwałę Nr 130/2015 w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnych umów przez MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży z Panią Agnieszką 
Kopeć –Fila. Stanowi ona załącznik Nr 3 i  Nr 4 do protokołu. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2015 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wygaśnięcia prawa 
trwałego zarządu ustanowionego na rzecz Centrum Kształcenia Zawodowego i 
ustawicznego do części nieruchomości gruntowej położonej w mieście Pionki, oznaczonej 
jako działka ewidencyjna Nr 1039/2 o powierzchni 0,1091 ha. 
 
Wniosek dotyczył projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wygaśnięcia prawa trwałego 
zarządu ustanowionego na rzecz Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego do części 
nieruchomości gruntowej położonej w mieście Pionki, oznaczonej jako działka ewidencyjna 
Nr 1039/2 o powierzchni 0,1091 ha. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  dodał, że chodzi tu o to, że dogadali się z miastem 
Pionki na zamianę tych działek. Działka, o której mowa była na trwałe użytkowana przez 
szkołę powiatową z powodu, że zostaje ona przekazana miastu i ten zarząd trzeba wygasić. 
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu wydał pozytywną decyzję w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu. 
Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6  porządku obrad –Rozpatrzenie wniosku Nr 44/2015 
Wydziału Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu w sprawie odmowy na wyrażenie 
zgody na przedłużenie użyczonych nieruchomości dla Centrum Doradztwa Rolniczego w 
Brwinowie. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że w 2006 roku podpisano umowę 
użyczenia na okres 12 lat. W 2014 roku powiadomili, że nie będą przedłużać na kolejny 
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okres, ponieważ grunt jest potrzebny szkole w celach dydaktycznych. Umowa będzie się 
kończyć w 2018 roku w marcu. Dodał, że nie wypowiadają tej umowy tylko ona kończy się z 
upływem terminu, na jaki została zawarta i nie ma żadnych podstaw do żądania zwrotu 
nakładów. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  dodał, że warto porozmawiać o tym, bo trzeba 
wiedzieć jakie mogą być konsekwencje dla Starostwa dotyczące odmowy przedłużenia tej 
umowy. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że sprawdzał pismo Dyrektora 
CKZiU do Centrum Doradztwa Rolniczego i znalazł się tam zapis, że wypowiadamy umowę, 
a to była jedynie kwestia przypomnienia, że nie będą przedłużać dalej umowy pomimo tego,  
że pierwsza umowa zezwalała na przedłużenie tej umowy. Zostało to wyjaśnione, że nie 
wypowiadają tej umowy, ale będzie ona wygaszona z datą upływu terminu umowy. Jeśli 
chodzi o nakłady to musieli by je pokryć gdyby przed upływem terminu tego 12 letniego 
umowę zerwać, natomiast jeżeli odbywa się wszystko zgodnie z zawartą umową, dotrzymują 
terminu to nie mają prawa upominać się o zwrot nakładów. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, że nie ma możliwości otrzymać środków na 
inwestycję, na które nie mogą się zamortyzować do końca trwania umowy to nie ma szansy 
by gdziekolwiek dostali te środki, dlatego jeżeli chcieli by otrzymać z tego 14 20 czy 15 20 
teraz skorzystać, to przedłużenie musieli by mieć na pełny okres, żeby mogli jeszcze 
skorzystać ze środków. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas dodał, że w umowie było wyraźnie napisane, że 
zwrot będzie się należał stronie, jeżeli za porozumieniem stron wcześniej by została umowa 
wykonana. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że warto było by wiedzieć, lepiej nie 
posługiwać się argumentami, że ponieśli nakłady, które nie zamortyzowały się. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, że to co zakupili z funduszy unijnych i z 
programu ekologicznego na środki trwałe, które dają się stamtąd zabrać czyli np. maszyny to 
pozabierają i zostaną puste budynki. Dodał, że to co było zaplanowane na amortyzacji to była 
amortyzacja do końca umowy i po tym okresie nie ma możliwości o tym by jeszcze się coś 
amortyzowało. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że jeśli są potrzeby to uważa, że nie trzeba 
wyrażać zgody. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że decyzja o tym, że umowę będą 
wygaszać zapadła w 2014 roku. Dodał, że umowa była zawarta na określony czas a dopiero w 
2014 roku zapadła decyzja, że ze względu na ilość egzaminów zawodowych jaka jest tam 
przeprowadzana to grunt jest potrzebny. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, że na razie mają dopłaty i będzie to 
funkcjonowało na tej zasadzie oby nie było strat. 
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Po dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 131/2015 w sprawie odmowy 
na wyrażenie zgody na przedłużenie użyczonych nieruchomości dla Centrum Doradztwa 
Rolniczego w Brwinowie. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 34/2015 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie o zaopiniowanie propozycji zaliczenia 
drogi Bierwiecka Wola – Czekajów łączącej bezpośrednio miejscowość Bierwiecka Wola ( 
od drogi gminnej 350428W Lisów – Bierwiecka Wola) z miejscowością Czekajów, do 
kategorii dróg gminnych. 
 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że wniosek dotyczy pozytywnego 
zaopiniowania wniosku Wójta Jedlińska o to, żeby droga  Bierwiecka Wola, która łączy 
bezpośrednio miejscowość Bierwiecka Wola ( od drogi gminnej 350428W Lisów – 
Bierwiecka Wola) z miejscowością Czekajów, zostało zaliczone do kategorii dróg gminnych. 
 
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 132/2015 w sprawie o zaopiniowanie 
propozycji zaliczenia drogi Bierwiecka Wola – Czekajów łączącej bezpośrednio 
miejscowość Bierwiecka Wola ( od drogi gminnej 350428W Lisów – Bierwiecka Wola) z 
miejscowością Czekajów, do kategorii dróg gminnych. Stanowi ona załącznik Nr 7 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 30/2015 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przyznania nagrody rocznej Dyrektorowi 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach za rok 2014. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że wpłynął wniosek Rady Społecznej 
w Pionkach jak również Rady Społecznej przy Szpitalu w Iłży o przyznanie nagród  
Dyrektorom. W przypadku Dyrektora Szpitala w Iłży to jest za rok 2013 a w Pionkach za 
2014 rok. Wnioskodawcy proponują, aby te nagrody były w wysokości jednomiesięcznego 
wynagrodzenia. Dodał, że jeśli chodzi o Szpital w Iłży to wynik finansowy jest na plusie i nie 
ma przeciwwskazań, aby tej nagrody nie przydzielić. Jeśli chodzi o Pionki to trzeba 
przypomnieć, że tutaj Starostwo pokrywało stratę Szpitala w wysokości 290 tys zł., ale są 
również argumenty, aby dostrzec pracę Dyrektora jaką wykonał, mianowicie działania 
dotyczące powstania ZOL-u w Pionkach. Co do wysokości nagrody Zarząd powinien zając 
stanowisko. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że jeśli może zaproponować to dla Dyrektora 
z Iłży zgodnie ze złożonym wnioskiem, a dla Dyrektora z Pionek w wysokości 5 tys zł, biorąc 
pod uwagę za i przeciw, oczywiście strata była, ale inne przedsięwzięcia organizacyjne, są to 
argumenty za tym, że Dyrektor w Pionkach również wykonał szereg czynności takich, które 
nie należały koniecznie do jego obowiązku. 
 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że jeśli chodzi o Szpital w Iłży nie ma 
przeciwwskazań bo to jest ustosunkowanie się do wniosku Rady Społecznej o to, aby 
przyznać nagrodę w wysokości jednokrotnego wynagrodzenia w wysokości brutto 9.102 zł. 
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Po dyskusji i ustaleniu wysokości kwoty 5 tys zł. dla Dyrektora Szpitala w Pionkach Zarząd 
Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 133/2015 w sprawie przyznania nagrody rocznej 
Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Pionkach za rok 2014. Stanowi ona załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 31/2015 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przyznania nagrody rocznej Dyrektorowi 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży za 2013 
rok. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że w przypadku Szpitala w Pionkach to 
rok 2014, jest strata, którą pokryło Starostwo, ale są natomiast zasługi w postaci wysiłku 
związanego z wdrożeniem budowy ZOL-u z uzyskaniem środków finansowych, ze środków 
unijnych i prowadzenie tej dużej inwestycji. Stąd podzielił zdanie Pana Słomki, że nagroda 
się należy, ale nie w takiej samej wysokości co Dyrektorowi w Iłży i również nie w tej 
wysokości o co wnioskuje Rada Społeczna, ale w wysokości 5 tys zł. jak najbardziej. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas dodał, że zadali pytanie jednej i drugiej Pani 
głównej księgowej czy są zabezpieczone środki na ewentualną wypłatę nagród dla Dyrektora. 
Szpital w Pionkach odpowiedział, iż środki finansowe przeznaczone na wypłatę nagrody 
rocznej dla Dyrektora są zabezpieczone w terminie najbliższej wypłaty wynagrodzeń z Iłży 
podobnej treści odpowiedź otrzymano. 
 
Po wyjaśnieniach Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 134/2015 w sprawie 
przyznania nagrody rocznej Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży za 2013 rok. Stanowi ona załącznik Nr 9 
do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad – Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie  zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2015 rok i planie finansowym 
zadań z zakresu administracji rządowej. 
  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że przygotowany projekt zawiera 
zmiany w zakresie planu wydatków budżetu powiatu i planu finansowego zadań w zakresie 
administracji rządowej. Powiedziała, że jest to uchwała porządkowa, gdzie jednostki 
przesuwają oszczędności, które mają w planie finansowym, a które jeszcze mogą wydatkować 
i mają niezbędne potrzeby, na które mogą je przeznaczyć. I tak w dziale 600 – transport i 
łączność przenosi się wydatki między rozdziałami w łącznej kwocie 21.348 złotych z 
rozdziału 60095 z pozostałej działalności, czyli z działu, w którym jest finansowana jednostka 
PZDP na rozdział 60014 tj.drogi powiatowe i proponuje się przeznaczyć cześć środków na 
zakup materiałów do bieżących remontów i na sfinansowanie robót budowlanych na drodze 
powiatowej Jankowice-Gulin –Zakrzew oraz na wykonanie badań laboratoryjnych 
nawierzchni drogi Wrzeszczów-Wrzos-Domaniów i to będzie sfinansowane jeszcze w tym 
roku. Kolejne zmiany dotyczą też tej samej jednostki są to przeniesienia oszczędności między 
paragrafami i te kwoty będą przeznaczone na opłaty za ubezpieczenie samochodów 
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służbowych oraz za wypisy,  wyrysy, przekazanie środków na fundusz socjalny, w związku z 
korektą odpisu  i wpłat na PFRON tutaj przeniesienia są w łącznej kwocie 8.973 złote. 
Kolejna zmiana dotyczy Inspektoratu Nadzoru Budowlanego, jednostka ta jest w całości 
finansowana z dotacji z budżetu Wojewody oszczędności na paragrafach  wymienionych w 
uzasadnieniu w łącznej kwocie 2.900 złotych proponuje się przeznaczyć na zakup materiałów  
biurowych. Następne zmiany dotyczą działu 750 czyli działu, który jest realizowany przez 
Starostwo Powiatowe i proponuje się przenieść oszczędności w łącznej kwocie 2.847 złotych 
w ramach zadania rządowego są to oszczędności, które będą przeznaczone na opłaty 
pocztowe związane z wysyłką korespondencji dotyczącej zadań rządowych. Następna zmiana 
dotyczy promocji Powiatu, tutaj proponuje się przenieść oszczędności w łącznej kwocie 6.600 
złotych i będą one przeznaczone na zakup materiałów promocyjnych z logo powiatu 
radomskiego. Następna zmiana dotyczy zwiększenia wydatków w dziale 758 o kwotę 534.019 
złotych, są to środki, które będą zwrócone do budżetu Państwa na podstawie decyzji Ministra 
Finansów dotyczącej części oświatowej subwencji ogólnej za 2011 rok. Ministerstwo wydało 
18 grudnia decyzje o przypisaniu do zwrotu tej subwencji po kontroli jaka była prowadzona 
przez Urząd Kontroli Skarbowej i decyzja jest na łączną kwotę 583.240 złotych. W budżecie 
powiatu pozostała nierozdysponowana dotychczas rezerwa ogólna w kwocie 534.019 złotych 
i proponuje się przeznaczyć ją na częściowe pokrycie decyzji a reszta 49.221 złotych, zostanie 
zwrócona też z rezerwy ogólnej budżetu 2016 roku po wprowadzeniu zmian na najbliższym 
Zarządzie w miesiącu styczniu. Ponieważ w ciągu 14 dni należy dokonać zwrotu tych 
pieniędzy.  Dodała, że Urząd Kontroli Skarbowej w całej Polsce kontroluje wydatkowanie 
subwencji oświatowej. U nas za 2011 rok, sprawdzali prawidłowość wprowadzania danych do 
systemu informacji oświatowej. Kontrola trwała od stycznia do czerwca. Kontrole odbywały 
się we wszystkich jednostkach oświatowych.  
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur powiedziała, że np. jedno dziecko miało orzeczenie o 
stopniu niepełnosprawności z Zespołu Orzekania u Pana Bociarskiego, a powinno być z 
Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej zgodnie z przepisami i nie uznali subwencji, a w tym 
przypadku jest to subwencja siedem razy na dziecko.  
 
Wicestarosta Radomski  Leszek Margas dodał, że największy błąd został popełniony w 
Zespole Szkół w Pionkach tzw. ”zielonym”, gdzie poprzednia Pani Dyrektor 
najprawdopodobniej wprowadziła złe dane do systemu, z czego pieniądze zostały dane w 
ramach subwencji oświatowej. Urząd Kontroli Skarbowej w ramach przeprowadzonej 
kontroli uznał, że nienależne były w tej kwocie i Ministerstwo Finansów wydało decyzję o 
zwrot tych pieniędzy.  
 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur poinformowała, że oczywiście odwoływali się wszędzie 
gdzie było to możliwe i w Kielcach i w Warszawie, Pani Naczelnik była w Ministerstwie  bo 
sprawa trwała długo, i zmniejszyli tę kwotę. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że pierwotna kwota po kontroli 
wynosiła 648.647, 59 złotych, gdzie ostatecznie została zmniejszona o 65.407,59 złotych. 
Wicestarosta Leszek Margas powiedział, że w tym roku dane, które były wprowadzone na 
dzień 30 września, były przez pracowników wydziału oświaty sprawdzone w każdej jednej 
szkole. Natomiast lata 2012, 2013 i 2014 rok zobowiązani byli Dyrektorzy w wyniku tej 
przeprowadzonej przez UKS kontroli. W tym roku pracownicy wydziału, w każdej szkole 
weryfikowalidane jakie zostały wprowadzone ze stanem faktycznym czyli księgą uczniów.  
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Członek Zarządu Marek Jarosz zapytał co się składa na tę kwotę 500 tys złotych? 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur odpowiedziała, że CKZiU w Chwałowicach, Zespół 
Szkół w Pionkach, Liceum w Pionkach. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska dodała, że ponad Zasadnicza Szkoła Zawodowa w 
Iłży oraz w Pionkach a także Liceum Ogólnokształcące w Pionkach i w Iłży, Uzupełniające 
Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Chwałowicach, szkoła policealna w 
Chwałowicach. Oczywiście to były dane za 2011 rok i trzeba sobie zdawać sprawę, że jakaś 
szkoła może już nie istnieć lub może być już przekształcona. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur powiedziała, że za to odpowiedzialność miała Pani 
Dyrektor, bo to ona wprowadzała na dzień 1 września stan uczniów do systemu. Nigdy takiej 
kontroli z UKS nie było. A sytuacja wygląda tak, że np. dorośli zapisują się 1 września a 
wykazujemy, że będą, otrzymujemy subwencje, a oni np. wyjeżdżają za granicę, czy 
przerywają naukę po miesiącu. Nie ma możliwości skorygowania tego w październiku, a 
druga korekta jest dopiero w styczniu. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas dodał, że jeśli chodzi o tą szkołę w Pionkach to 
ewidentnie była duża rozbieżność, bo aż 26 uczniów, których nie było w dzienniku obecności, 
ani w księdze ucznia, była po prostu zawyżona kwota  zgłoszona w systemie informacji 
oświatowej. To co przychodzi do Wydziału Oświaty w Starostwie to pracownik w to nie 
ingeruje tylko to scala i przesyła dalej do kuratorium, a kuratorium dalej do Ministerstwa. 
Dodał, że brakowało tutaj sumienności ze strony Dyrektora, który odpowiada w swojej 
jednostce za wprowadzanie tych danych. Ale niestety tej Pani Dyrektor już nie ma, więc nie 
ma kogo pociągnąć do odpowiedzialności.  
 
Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, że to była ewidentnie próba wyłudzenia i 
dlatego jest zwrot pieniędzy. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że ustawa o dochodach jednostek 
samorządu terytorialnego przewiduje, tryb postępowania w takich sytuacjach, gdy jest 
nienależnie pobrana część oświatowa subwencji ogólnej. Ministerstwo Finansów jest 
właściwym organem, który wydaje decyzje w tej sprawie. Te pieniądze można było zwrócić 
nie czekając na tę decyzję, ale wnoszone były uwagi do protokołu i wyjaśnienie do 
zgromadzonej dokumentacji w Ministerstwie Finansów w celu ponownej weryfikacji i 
zmniejszenia kwoty do zwrotu. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur powiedziała, że to nie było tak strasznie dużo uczniów, 
tylko jeśli uczeń jest niepełnosprawny to jest kilkakrotność subwencji i to jest dużo pieniędzy. 
W pozostałych szkołach poza „zielonym” to były naprawdę niewielkie błędy niezawinione 
przez nikogo. Jednak pracownicy Urzędu Kontroli Skarbowej nie przyjmowali żadnych 
wyjaśnień.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że wynika to z braku właściwego nadzoru w 
stosownym czasie. Bo jednostki, ma ktoś w swoich zakresach i ma je kontrolować. Wynikła 
taka sytuacja bo nie było kontroli. Dodał, że dobrze, że teraz szkoły były kontrolowane przez 
pracowników, bo gdyby się to powtarzało, to kto będzie jednoznacznie tłumaczył, bo 500 tys 
złotych to nie jest 50 tys zl. Powiedział, że pracownicy  i naczelnik mają w obowiązkach to 
kontrolować.  
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Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że jednostki były kontrolowane tylko 
nigdy nie było kontrolowane wprowadzanie danych w systemie informacji oświaty. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że zna te problemy, bo pracował w 
jednostkach i z tym SIO były problemy. Dlatego proponuje by ten nadzór był wzmocniony. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że system informacji oświatowej jest 
takim wrażliwym elementem całego systemu  oświaty, bo  np. nie mają dostępu do dziennika, 
bo nie ma prawa tylko kuratorium ma. Dodał, że dlatego też ten nadzór szwankował. Jeśli 
Panie jeżdżą z kontroli wewnętrznej i zajmują się finansami czyli kontrolą zarządczą tzn. czy 
np. pieniądze były wydane celowo i zasadnie, dlatego nikomu nie przyszło do głowy, aby 
ingerować w system informacji oświatowej. Stało się źle i teraz to naprawiają.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że cały system podawania informacji 
do SIO, polega na zaufaniu do konkretnych pracowników, czyli w tym przypadku do 
dyrektorów szkół. Dodał, że oczywiście zawiedli się na niektórych dyrektorach, bo Ci 
pozostali dyrektorzy nie robili tego świadomie chcąc jak gdyby naciągnąć na większe 
przychody w postaci subwencji. Po prostu popełniali nieświadomie błędy. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur dodała, że to są pojedyncze osoby w szkołach, tylko w 
„zielonym” aż 26 uczniów. I chodzi tu np. o to, że orzeczenie wydane było dla dziecka z 
prywatnej poradni a nie publicznej i to wystarczyło. Argumenty nie trafiały, że to dziecko 
naprawdę jest chore. W momencie wprowadzania do SIO było z prywatnej i nie należy się.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że interpretowanie nie jest do końca 
proste i klarowne bo sam fakt, że Urząd Kontroli Skarbowej chciał naliczyć jeszcze za 
internat w Pionkach, jednak odwołanie było skuteczne, ponieważ Ministerstwo Finansów 
uznało, że jednak była podstawa do tego, żeby w SIO wskazać tych uczniów, że są w 
internacie, przez co została zmniejszona kwota do zwrotu.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że przede wszystkim to chodziło o 
skuteczność tej kontroli. Bo jeśli orzeczenie było wydane przez niewłaściwą instytucję, to 
mogli przecież poprosić o to, aby udowodnić czy publiczna instytucja uzna to orzeczenie za 
właściwe i wtedy na to dziecko należy się ta zwiększona subwencja, takiej szansy jednak nie 
było tylko od razu nakazali zwrot środków. Oczywiście nie podlega dyskusji placówka, w 
której 26 uczniów stanowi większość tej kwoty do zwrotu i tutaj  zdecydowanie winę ponosi 
Dyrektorka tej szkoły, ale jej już nie ma bo odeszła na emeryturę, a tak to na pewno by 
została ukarana. W całym problemie pozytywem jest to, że oddają te pieniądze bez żadnych 
konsekwencji, dodatkowych kar oraz odsetek, oczywiście to nie usprawiedliwia faktu, że były 
nieprawidłowości. A co do kontroli to były one przeprowadzane w całym kraju.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że decyzja przyszła 22 grudnia, więc 
termin upływa 5 stycznia. Z uwagi na to, że w tym roku już nie ma sesji, nie ma środków w 
rezerwie ogólnej na zwrot całej kwoty, którą może rozdysponować Zarząd. Będzie potrzeba 
zwołania jeszcze jednego posiedzenia Zarządu do 5 stycznia i tą pozostałą kwotę 49.221 
złotych z rezerwy ogólnej przyszłorocznego budżetu przeznaczyć.  
 
Po obszernej dyskusji dotyczącej oświaty Skarbnik Powiatu przeszła do omawiania kolejnych 
działów. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska  poinformowała, że kolejna zmiana dotyczy działu 

801 oświata i wychowanie w tym dziale przenosi się oszczędności w łącznej kwocie  1.280 
złotych w liceach ogólnokształcących i tę kwotę przeznacza się na zapłatę energii, gazu i 
składek na ubezpieczenia społeczne od pracowników, gdzie potrzeby okazały się wyższe niż 
planowano. Kolejne zmiany dotyczą szkół zawodowych tam też oszczędności w 
poszczególnych paragrafach w kwocie 12.136 złotych przenosi się na zakup środków 
czystości i lamp oświetleniowych oraz sfinansowanie oprawy arkuszy ocen w ramach 
zawarcia umowy zlecenia. Następne zmiany w placówkach oświatowych to są przeniesienia 
oszczędności w kwocie 972 złote, które proponuje się przeznaczyć na zakup środków 
czystości i materiałów biurowych. Kolejna zmiana dotyczy działu 852  pomocy społecznej i 
tak w Środowiskowym Domu Samopomocy w Jedlance w ramach środków, które otrzymują 
od Wojewody, wygospodarowane są oszczędności w łącznej kwocie 2.453 złote i proponuje 
się przeznaczyć tę kwotę na zakup wyposażenia materiałów do pracowni oraz na usługi 
dotyczące wywozu nieczystości. Następna zmiana dotyczy działu 853 w zespole do spraw 
orzekania o niepełnosprawności oszczędności w kwocie 5.257 złotych proponuje się 
przeznaczyć na zakup materiałów i wyposażenia dla potrzeb zespołu, opłaty za usługi 
pocztowe i sfinansowanie szkoleń pracowników w zakresie BHP oraz podróży służbowych. 
Zmiany wprowadzone zostały także w planie finansowym zadań z zakresu administracji 
rządowej. Kolejna zmiana dotyczy Powiatowego Urzędu Pracy gdzie oszczędności 2.002 
złote proponuje się przeznaczyć na zakup energii elektrycznej. Ostatni dział, w który są 
dokonane zmiany to dział 854 w poradniach psychologiczno-pedagogicznych oszczędności 
w łącznej kwocie 718 złotych proponuje się przeznaczyć na zakup tonerów, papierów do 
kserokopiarek oraz opłacenie składek na ubezpieczenie społeczne. Natomiast w 
Młodzieżowym Ośrodku  Wychowawczym oszczędności w łącznej kwocie  1.841 złotych 
proponuje się przeznaczyć na zakup materiałów i wyposażenia. Powiedziała, że jest to 
uchwała tzw. „czyszcząca”, jednostki przenoszą oszczędności na te paragrafy, na które mają 
możliwość wydatkowania tych środków i zrealizowania niezbędnych zakupów. 

 
Więcej pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął uchwałę Nr 135/2015 w sprawie zmian w planie 
wydatków budżetu powiatu na 2015 rok i planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rz ądowej. Stanowi ona załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11porządku obrad – Sprawy różne: 

- zawiadomienie Dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Pionkach o zawarciu umowy dzierżawy z Firmą ALL 4 Vending s.c – Radom ul. 
Domagalskiego 7, powierzchni ok. 3 m.2. w holu głównym szkoły, na okres od dnia 24 
listopada 2015 roku do dnia 30 czerwca 2016 roku, pod automaty – napoje i przekąski. 
 
- zawiadomienie Naczelnika Wydziału Organizacji i Nadzoru Starostwa Powiatowego 
w Radomiu odnośnie zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego mieszczącego się w 
siedzibie Starostwa z Panią Martą Brandt na okres od dnia 1 listopada 2015 roku do 
dnia 31 października 2018 roku, z przeznaczeniem na prowadzenie sklepiku. 
- informacja Rady Społecznej SPZZOZ w Pionkach o zabezpieczenie środków w 
kwocie 1 mln zł z budżetu  z 2015 roku, przeznaczonego na modernizację szpitala w 
Pionkach. 

 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował o otrzymanym zawiadomieniu, które 
wymagane jest w przypadku kiedy umowa dzierżawy wynosi do 3 lat.Chodzi tu o to, że w 
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CKZiU w Pionkach jest wstawiany automat z napojami i przekąskami, gdzie Pani Dyrektor 
informuje, iż wyraziła zgodę,  aby firma ALL 4 Vending s.c wstawiła takie automaty. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk kolejna sprawa dotyczy otrzymania zawiadomienia 
odnośnie przedłużenia zawarcia umowy najmu lokalu z Panią Martą Brandt na prowadzenie 
sklepiku. Następna informacja sygnowana przez Radę Społeczna Szpitala w Pionkach , w 
którym zwracają się o zabezpieczenie środków w kwocie 1 mln złotych z budżetu 2015 roku 
przeznaczonego na modernizację szpitala w Pionkach w budżecie 2016 roku. Powiedział, że 
to zostało pozytywnie załatwione poprzez to, że przeznaczyli na szpital 1 mln 500 tys złotych. 
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 31 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 1505. 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3.Członek Zarządu –  
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